

PolyU

2026/27

SPEED



Full-time
全日制
Part-time
兼读制

Master of Science in Engineering Project Management 工程项目管理理学硕士



September 2026 Entry 2026 年 9 月开学

- Covers advanced topics in project management, artificial intelligence (AI), innovation and other essential areas, empowering engineering project professionals to swiftly acquire and apply the skills in real-world scenarios
涵盖工程管理、人工智能、创新及其他重要领域的进阶主题，培训具备工程项目管理能力的专业人才，令他们快速掌握及应用相关技能
- Offered in partnership with CLP Power Academy covering sharing sessions by CLP Power on safety leadership and management in mega project applications
与中电学院合办，涵盖中电关于大型项目安全领导与管理应用的分享
- Currently seeking for accreditation from Association of Project Management of UK, enabling graduates to pursue chartership upon graduation
正申请英国项目管理协会认证，让毕业生获得专业资格
- Equips graduates with the ability to leverage AI tools and strategies to enhance organisational performance and competency in engineering projects
培育毕业生运用人工智能工具与策略，提升工程项目的组织效能与能力



Programme Basic Information 课程基本资料

Duration of Study:

1 year (Mixed-mode Full-time) / 2 years (Mixed-mode Part-time)

修读年期:

1 年 (混合模式全日制) / 2 年 (混合模式兼读制)

Commencement Date: September 2026 Entry
开课日期: 2026 年 9 月开学

Tuition Fee: HK\$201,190
学费: 港币 201,190 元

Programme Structure 课程结构

Students are required to complete 11 subjects for a total of 31 credits with satisfactory results as well as passing an e-learning course (non-credit bearing) to fulfil the National Education Requirement in order to obtain a master's degree.
学生需要完成 11 个科目合共 31 个学分，取得满意成绩，并需于一科电子学习科目（非学分）取得合格成绩，以满足国民教育要求，方可取得硕士学位。

Compulsory Subjects (all 7 subjects; 3 credits each unless otherwise specified)
必修科目 (全部 7 科目，每科 3 学分，另有规定除外)

- Academic Integrity and Ethics in Engineering (1 credit 学分)
- AI and Engineering Project Management
- AI-Integrated Systems Auditing
- Leadership and Strategic Management in Projects
- Project Quality and Risk Management
- Safety Aspects and Management
- Stakeholder Management

Elective Subjects[#] (any 4 subjects; 3 credits each)
选修科目[#] (任何 4 科目，每科 3 学分)

- Dispute Management and Law for International Projects
- Emerging Technologies
- Engineering Process Management
- Low-code to No-code AI Solutions
- Mediation Training
- Project Information Technology

[#] Offering of any elective subjects is subject to sufficient enrolment. Students opting for 'Mediation Training', which involves mediation training run by approved trainers, will be required to pay an extra fee.
每科选修科必须有足够报读人数才会开办。选择「Mediation Training」科目的学生（该科目由经核准的培训导师指导）须缴付额外费用。

Career Prospects 就业前景

- High demand in project management professionals who could apply AI and emerging technologies strategically
市场对能够策略性应用人工智能及新兴科技的项目管理专业人才需求殷切
- Graduates are able to pursue a wide range of careers, including project manager, project engineer, design manager, and senior engineer
毕业生可投身多元职业发展，包括项目经理、项目工程师、设计经理及资深工程师等职位



Entrance Requirements 入学要求

- Holders of a recognised bachelor's degree, or an equivalent qualification in engineering, computer science or related disciplines.
持有认可的工程学、电脑科学或相关学科学士学位或同等资历。
- Non-degree applicants with professional qualifications and relevant work experience will also be considered.
未持有学士学位但具备专业资格及相关工作经验的申请人亦会被考虑。

For details of entrance requirements, please visit the programme webpage.
入学要求详情，请浏览课程网页。

**For more information,
please contact:
想了解更多，请联络：**

Programme Leader 课程统筹

Ir Dr Wong, Ka-chung 王家聪博士工程师

BEng [PolyU(H.K.)], MEng [PolyU(H.K.)], PhD [PolyU(H.K.)]; REW, MHKIE, MIET,
Senior Engineer (Human Resources and Social Security Department of Guangdong Province)

☎ 3746 0487 ✉ kc.wong@cpce-polyu.edu.hk

Enquiries 查询

☎ 3746 0900 ✉ cpce.ar@cpce-polyu.edu.hk

PolyU West Kowloon Campus 香港理工大学西九龙校园

9 Hoi Ting Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong
香港九龙油麻地海庭道 9 号

The School reserves the right to update the contents of this programme brochure and to change or withdraw programmes or subjects described here.
学院有权更改此课程单张内容或撤销此单张所述课程或科目。

